



**DPI Laboratory Services Limited**  
**隽思检测服务有限公司**

**DEPENDABLE, PROFESSIONAL, AGILE**  
**可靠 · 专业 · 快捷**



Special thanks for our customers, DPI Laboratory Services Limited (DPI) is pleased to offer the following promotional package on the EN 71 Part 1, 2 & 3 (From Now till Feb 28, 2014)!

为感谢广大客户热烈的支持，隽思检测服务有限公司 (DPI)特别推出以下关于 EN 71-1, 2 & 3 的打包优惠测试价格 ( 优惠时间：即日至2014年2月28日 )！

	<b>Plan A (A 計劃)</b>	<b>Plan B (B 計劃)</b>
<b>Tests Service</b> 测试服务	EN 71 Part 1, 2, & 3 test package (1 to 10 data points for EN 71 Part 3)  EN71 第1、2、3部分打包测试 ( EN71 第3部分1 到10 个测试点 )	EN 71 Part 1, 2, & 3 test package (11 to 20 test points for EN 71 Part 3*)  EN71 第1、2、3部分打包测试 ( EN71 第3*部分11 到20 个测试点 )
<b>Promotional Price (Net)</b> 优惠价格(净价)	<b>HKD 3300</b> <b>USD 449</b>	<b>HKD 8100</b> <b>USD 1039</b>
<b>Remark:</b> - For category 3 materials. Scraped off material (e.g. paint coatings, includes plastics) - Included Chromium VI and Organic tin confirmation. - *The 21 <sup>st</sup> testing point onward analysis of EN71 part 3 will be charged at DPI list price.	<b>注：</b> - 此特价限于EN 71 第3 部分中的第三类产品 ( 第三类是指可刮下来的玩具材料，例如：表面涂层，木头，金属，玻璃，纺织品，聚合物等 ) - 此特价包括了六价格和有机锡的确认测试费用； - *如果EN 71 第3 部分的测试点超出了20 个，超出部分将按DPI 普通测试面价计算价格。	

<b>Contact Us 联络我们</b>
<b>HK Office 香港办公室电话：</b> (852) 3107 3799 / 3102 3178 / 3102 3179
<b>DG Laboratory 东莞实验室电话：</b> (86) 400-089-2112
<b>Email 电邮地址：</b> mkt@dpi-labs.com
<b>Company Website 公司网站：</b> www.dpi-labs.com



**Remarks:**  
 · This promotion leaflet MUST attached with the Test Request Form in order to enjoy the above promotional prices.  
 · Above packages are available upon the received of samples on/before Feb 28, 2014.  
 · DPI reserves the right of final decision for any dispute of this offer.

**注意：**  
 · 为了享受以上的优惠价格，请务必在寄送测试申请表时附上此宣传单。  
 · 以上优惠由即日至2014年2月28日或之前送达的测试样板为有效。  
 · 隽思检测服务有限公司对此次活动拥有最终解释权。



**DPI Laboratory Services Limited**  
**隽思检测服务有限公司**

**DEPENDABLE, PROFESSIONAL, AGILE**  
 可靠 · 专业 · 快捷



**Privilege Express Pass**  
**尊贵全年快速通行证计划**

From now till 28 Feb 2014, all the pre-registered\* “Privilege Express Pass, (PEP)” customers can enjoy faster service (turnaround time) in the whole of 2014\*\*.

从即日起至2014年2月28日，所有预先登记\* “尊贵全年快速通行证计划, (PEP)” 的客户, 可在2014年全年內可享受更快捷的服务(测试时间)\*\*。

\* All pre-registered client must submit the first application on/before 28 Feb 2014.  
 \* 所有预先登记的客户，必須於2014年2月28日或之前遞交第一次的檢測申請。

Details are as follows:  
 详情如下：

Test Standard 测试标准	**Lead Time 测试时间
EN71: Part 3 (2013 version – Cat III Material) - Screening Test EN71: 第三部份 (2013版本 – 第三類物料) - 筛选检查	3 Working days 三个工作天
ASTM F963-11: 8 Soluble Heavy Metal Test ASTM F963-11: 八項重金屬溶出量测试	
Phthalates (6P) 邻苯二甲酸酯测试 (6P)	

<b>Contact Us 联络我们</b>
<b>HK Office 香港办公室电话：</b> (852) 3107 3799 / 3102 3178 / 3102 3179
<b>DG Laboratory 东莞实验室电话：</b> (86) 400-089-2112
<b>Email 电邮地址：</b> mkt@dpi-labs.com
<b>Company Website 公司网站：</b> www.dpi-labs.com

Remarks: DPI reserves the right of final decision for any dispute of this offer.  
 注意：隽思检测服务有限公司对此次活动拥有最终解释权。